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Begroeting van de Senior voorganger

Geliefde broeders en zusters in Christus: 
In Zijn voorziening van de eindtijd om 
onze Heer te ontvangen die terugkomt, 
richtte God in 1982 de Manmin Centrale 
Kerk op, en Hij Zelf heeft deze gemeente 
geleid. Laten wij alle dank en glorie aan 
Hem geven!

In 2014, het 32ste jaar van de gemeente, 
gaf God de vier gebedsonderwerpen – 
“Ik zal het doen”, “Bediening”, “Stralend 
heiligdom”, en “Werk van herscheppen” 
aan de gemeente. Tijdens het jaar, zegende 
Hij Manmin om de standaardisering van 
geest te bereiken, om de hoop te hebben 
om te verblijven in het Nieuwe Jeruzalem, 
de beste verblijfplaats in de Hemel, en 
zelfs de hoop te verkrijgen om de ruimte 
tussen het eerste en tweede verdieping van 
kasteel van de herder binnen te gaan. 

Bovendien,  zul len wij  in  2015 
veelomvattende zegeningen ontvangen 
die onze verbeelding te boven gaan, 
door de kracht van herschepping en 
grote glorie aan God geven. Dus laat ons 
nu even kijken naar de God-gegeven 
gebedsonderwerpen voor 2015 en de 
manieren hoe de zegeningen van God die 
voorbereidt zijn te ontvangen. 

De eerste is “glorie” – we zouden ons 
meer moeten verenigen met de herder en 
volmaakte “glorie” aan God geven 

Haggai 2:10 zegt, “De toekomstige 
heerlijkheid van dit huis zal groter zijn dan 
de vorige, zegt de Here der heerscharen; 
op deze plaats zal Ik heil geven, luidt het 
woord van de Here der heerscharen.”

Onder de talloze gemeenten in de 
wereld, was de Manmin Centrale Kerk, 
de kerk die opgericht werd door Gods 
voorziening door God Zelf. Deze 
gemeente werd geopend met het doel om 
de voorziening van de eindtijd te bereiken 
en volkomen glorieus te worden voor de 
levende God.

Dus God heeft de geestelijke stroom 
toegestaan, waarin de gemeente de 
diepte van Gods hart ging begrijpen en 
Zijn voorziening van Manmin, om een 
getuige te zijn van Zijn kracht, en om Zijn 
gerechtigheid te ervaren door de herder. 
Natuurlijk heeft God tot op dit moment 
veel glorie ontvangen door Manmin’s 
voortdurende tot stand brengen van 
nationale evangelisatie en wereldzending 
– vooral het verspreiden van het heiligheid 
evangelie en de krachtige werken in 
Israël, het meest afgelegen deel van de 

aarde. Maar God wil veel grotere glorie 
ontvangen dan daarvoor. 

Bovendien, alleen wanneer de late 
glorie onvergelijkbaar is met de vroegere, 
kan dit de ogen van alle mensen van alle 
naties aantrekken en zullen zij dan in staat 
zijn om de levende God te ontmoeten. 
Dus in 2015, zouden wij nog meer 
verenigd moeten worden met de herder in 
het midden en daarbij Gods voorbereidde 
veelomvattende zegeningen ontvangen en 
Hem de volmaakte glorie geven. 

De tweede is “vrucht” – laat ons de 
mooie vruchten van de volkomen Geest 
dragen, welke God verlangt

1 Tessalonicenzen 5:23 zegt, “En Hij, 
de God des vredes, heilige u geheel en al, 
en geheel uw geest, ziel en lichaam moge 
bij de komst van onze Here Jezus Christus 
blijken in allen dele onberispelijk bewaard 
te zijn.”

In Gods ogen,  zi jn mensen die 
de volkomen geest bereikt hebben, 
volmaakte vruchten van de menselijke 
ontwikkeling. De tranen en offers van 
de herder hebben de richting van de 
geestelijke stroom gemaakt, waar mensen 
voortgaan naar diepere niveaus van de 
geest en de volkomen geest. We zouden 
niet alleen goed moeten bewegen in deze 
stroom, maar we zouden ook uit moeten 
gaan in de wereld, met de zakdoek van 
kracht en talloze zielen tot de Heer leiden. 
Door zo te doen, zouden wij overvloedig, 
goede en volmaakte vruchten dragen van 
de volkomen geest. 

Gods voorziening voor deze gemeente 
in deze eindtijd kan noch door de herder 
alleen, noch door een paar mensen die 
volkomen geestelijk zijn worden bereikt. 
Alleen wanneer een groot aantal mensen 
in de geest en volkomen geest komt en de 
visie van de herder delen, kunnen Gods 
werken volkomen worden bereikt.

 
Ten derde, laat ons het “mooie 

heiligdom” bouwen waarin Gods glorie 
kan verblijven

Openbaring 21:10-11 zegt, “En hij 
voerde mij weg in de geest op een grote en 
hoge berg en toonde mij de heilige stad, 
Jeruzalem, nederdalende uit de hemel, 
van God; en zij had de heerlijkheid Gods, 
en haar glans geleek op een zeer kostbaar 
gesteente, als de kristalheldere diamant.”

God heeft een weg gemaakt voor de 
kerk om een prachtig en mooi heiligdom 

te bouwen met een voorafschaduwing 
van de glorie van het Nieuwe Jeruzalem. 
Bovenal, hoopt Hij ernstig dat het 
bouwen van het heiligdom, de plaats 
waar God verheerlijkt wil worden door 
de aanbidding en ontzag voor Hem wat 
geofferd wordt door Zijn geheiligde 
kinderen. De bouw van deze enorme 
projecten van het Canaan en Grote 
heiligdom zullen spoedig nadat de 
veelomvattende zegeningen komen, 
worden opgestart. Ik spoor u aan om deel 
te nemen aan deze stralende glorie door 
het hart van de geest en de volkomen 
geest te bereiken, welke God verlangt.

 
Ten laatste, de kracht van herschepping 

zal gemanifesteerd worden die elke 
verbeelding te boven gaat

“De kracht van herschepping” verwijst 
naar de kracht die de hemelen, de aarde, 
en alle dingen erin herschept die God 
geschapen heeft (Genesis 1:3). Het 
werk van herschepping is getoond in de 
vorm van de herder ’s liefde die boven 
de gerechtigheid van de vrije wil van 
mensen uitstijgt en het oorspronkelijke 
hart veranderde. Dit soort van werk zal op 
grotere wijze worden gezien.

Hedendaags is de wereld vol van 
zonde en slechtheid, en het is zeldzaam 
om goedheid te vinden. De kracht van 
herschepping zal echter zelfs de slechte 
mensen, waarvoor het onmogelijk is om te 
worden gered, veranderen, zelfs degenen 
zoals Judas Iskariot, zullen hun knieën 
buigen voor de naam van God. Het is op 
die manier dat mensen van alle naties 
geleidt zullen worden op de weg van 
redding, tot antwoorden en zegeningen. 
Op dezelfde tijd, zullen er veel meer leden 
naar het Nieuwe Jeruzalem gaan, welke 
God volkomen verheerlijken. 

Geliefde voorgangers en alle leden 
van onze bijna 10.000 branches en 
geassocieerde kerken, we hebben 
vele  dingen te  doen in  2015 om 
Gods voorziening voor de eindtijd te 
volbrengen. Ik bid in de naam van de 
Heer, dat u voort zult komen als vruchten 
van de geest en de volkomen geest, de 
voorziening zult bereiken van de eindtijd 
met uw herder en het Nieuwe Jeruzalem 
zult binnen gaan, welke vol is van Gods 
glorie.

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee
28 december 2014

“Sta op, word verlicht, want uw licht komt en de heerlijkheid des Heren gaat over u op. Want zie, 
duisternis zal de aarde bedekken en donkerheid de natiën, 

maar over u zal de Here opgaan en zijn heerlijkheid zal over u gezien worden. 
Volken zullen opgaan naar uw licht en koningen naar uw stralende opgang.” (Jesaja 60:1-3)
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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“Gij zult de naam van de Here, uw God, niet ijdel gebruiken, 
want de Here zal niet onschuldig houden wie zijn naam ijdel gebruikt.” (Exodus 20:7)

“Gij zult de naam van de Here, 
uw God, niet ijdel gebruiken”

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

In Collins English woordenboek, “om 
iemands naam ijdel te gebruiken” wordt 
gedefinieerd als een gebrek aan respect 
wanneer iemands naam wordt gebruikt. 
Dus, om Gods naam ijdel te gebruiken 
betekent om de heilige naam van God op 
ongepaste wijze, op een goddeloze wijze te 
gebruiken.

God zal mensen niet ongestraft laten, die 
Zijn naam ijdel gebruiken. Laat ons eens 
kijken naar de drie redenen waarom het een 
strafbare zonde is, om de naam van God 
ijdel te gebruiken. 

Ten eerste, betekent het dat ze niet 
geloven in God, de Schepper, dus dat is een 
zonde

Van fi losofen, die geprobeerd hebben om 
dieper in het leven en alle dingen te kijken, 
zijn er sommigen die zeggen dat God dood 
is, en sommige gewone mensen zeggen 
roekeloos dat God niet bestaat.

Een Russische astronaut zei eens dat hij 
God niet heeft gezien na het vliegen in de 
ruimte. Amerikaanse astronauten zeiden 
echter na hun reis in de ruimte dat zij de 
tegenwoordigheid van God voelden. Zijnde 
een astronaut, moet de Rus bewust geweest 
zijn van hoe klein datgene was wat hij zag 
en onderzocht in het hele universum. Maar 
hij zei, dat God, die het universum had 
geschapen, niet bestond na het zien van 
zo’n klein stukje ervan! Hoe dwaas is dat!

Psalm 53:2 zegt, “De dwaas zegt in 
zijn hart, ‘Er is geen God’, Zij bedrijven 
gruwelijk en afschuwelijk onrecht; 
niemand is er, die goed doet.” Wanneer wij 
naar dingen kijken met een nederig hart, 

kunnen wij zoveel bewijzen vinden van 
de levende God als wij willen (Romeinen 
1:20).

Bovendien getuigen vele predikers 
van de levende God en de Here Jezus 
Christus. En toch, wanneer sommigen 
hun harten verharden, God verwerpen en 
daar bovenop dan de naam van God ijdel 
gebruiken, is het zeker een zonde die leidt 
tot straf. 

Ten tweede, de naam van God ijdel 
gebruiken is spotten met God, dus het is 
een zonde

Spotten is iemand behandelen met gebrek 
aan eerbied of belachelijk maken. Wie kan 
er nu als zondeloos worden beschouwd, als 
hij durft te spotten met God, de Schepper?

Psalm 96:4 zegt, “Want de Here is groot 
en zeer te prijzen, geducht is Hij boven alle 
goden.” Exodus 33:20 zegt, “Hij zeide: 
Gij zult mijn aangezicht niet kunnen zien, 
want geen mens zal Mij zien en leven!” 
Zoals het staat geschreven, God is groot (1 
Timoteus 6:16).

Wij, in Korea, roepen onze ouders of 
personen waar wij eerbied voor hebben, 
niet bij hun voornamen. Wanneer we 
rechtstreeks tot hen spreken, gebruiken wij 
eerbiedige titels. De mensen van Israël, 
wanneer zij de Bijbel lazen, zeiden zij zelfs 
niet de naam van God met hun lippen. 
Als de naam “De Here God” in de Bijbel 
voorkomt, zeggen ze enkel “Adonai”, 
wat wil zeggen “mijn Heer”, om niet 
rechtstreeks de grote naam van God te 
noemen.

Maar zelfs vandaag, gebruiken sommige 
gelovigen de naam van God of citeren uit 
de Bijbel om een fl auwe grap te maken, wat 
eigenlijk spotten met God is. Het Woord in 
de Bijbel is God, dus als sommigen gebrek 
aan eerbied ervoor hebben, betekent dat 
eigenlijk dat ze gebrek aan eerbied voor 
God hebben en spotten.

Een leugen vertellen in de naam van 
God, is ook de naam van God ijdel 
gebruiken. Veronderstel dat iemand met 
een idee komt, dat zijn eigen gedachte is, 
maar zegt dat hij de stem van God heeft 
gehoord, of de aansporing van de Geest 
heeft ontvangen. Als hij de naam van 
God op die manier gebruikt, is het heel 
beledigend.

God kent onze harten, gedachten, 
w o o r d e n ,  e n  d a d e n  e n  o o r d e e l t 
overeenkomstig datgene wat wij hebben 
gedaan. Als we dit geloven, dan kunnen wij 

niet de zonde doen waarbij wij Zijn naam 
ijdel gebruiken en met Hem spotten.

We moeten ons nog van één ding bewust 
zijn. Als wij eerbied hebben voor God, 
moeten wij heel voorzichtig zijn over de 
dingen die we doen die met God te maken 
hebben, alsook bij het zeggen van Zijn 
naam.

Wanneer wij lezen of citeren vanuit de 
Bijbel, moeten wij dat op een goddelijke 
wijze doen. We moeten de heiligdommen 
en dingen daar koesteren en er voorzichtig 
mee omgaan. Als wij zijn aangesteld over 
de financiën, moeten wij het nauwkeurig 
spenderen, met veel zorg. Als wij per 
ongeluk een beker of een glas in de kerk 
breken, komen we er niet zomaar mee 
weg. We zijn ons goed bewust dat zelfs de 
kleinste dingen toegewijd waren als Gods 
bezittingen.

Wanneer wij over iemand spreken, die 
door God wordt toevertrouwd met Zijn 
kracht, of over de werken van de Heilige 
Geest, dan moeten wij voorzichtig zijn 
om niet te oordelen of beledigend te 
spreken met onze vleselijke gedachten. 
Zoals gezegd, als wij eerbied hebben voor 
God, dan zullen wij proberen om alles 
wat God toebehoord te behandelen op een 
goddelijke wijze.

Ten derde, het is in Gods naam dat ze 
een leugen vertellen

Het Oude Testament laat ons valse 
profeten zien, die het volk misleidden door 
iets te zeggen wat God niet had gesproken 
als Gods woord of een profetie van God. 
God waarschuwt ons voor zo’n mensen in 
Deuterononium 18:20, “Maar een profeet, 
die overmoedig genoeg is om in mijn 
naam een woord te spreken, dat Ik hem 
niet gebood te spreken, of die in de naam 
van andere goden spreekt – die profeet zal 
sterven.”

Als iemand een leugen durft te vertellen 
onder de naam van God, is de straf, de 
dood, en zo’n mensen brengen zichzelf 
onder de straf (Openbaring 21:8). Als ze 
zweren in de naam van God, en zich er niet 
aan houden, is het ook een leugen in de 
naam van God en dus het ijdel gebruiken 
van Gods naam. Het is zoals Leviticus 
19:12 zegt, “Gij zult bij mijn naam niet 
vals zweren en zo de naam van uw God 
ontheiligen: Ik ben de Here.”

Maar zelfs vandaag liegen sommige 
gelovigen in de naam van God. Ze zeggen 
doorgaans “Ik hoorde de stem van de 

Heilige Geest terwijl ik bad” of “God heeft 
het gedaan” ondanks dat het niet Gods 
werk was.

Natuurlijk zouden Gods kinderen in staat 
moeten zijn om de stem van de Heilige 
Geest te horen en door Hem geleid te 
worden, maar niet alle kinderen kunnen de 
stem van de Geest onvoorwaardelijk horen. 
Tot de mate dat zij de zonden hebben 
verworpen en deze hebben vervangen met 
de waarheid, kunnen zij het duidelijker 
horen. Zelfs wanneer zij in staat zijn om 
het te horen tot enige mate, totdat het 100% 
wordt, moeten zij het trainingsproces 
doorlopen om het precies te kunnen 
onderscheiden. Dus, als wij niet in staat zijn 
om het duidelijk te onderscheiden, moeten 
wij niet concluderen of het het werk van de 
Geest is of niet. 

Hetzelfde geldt voor andere geestelijke 
ervaringen zoals dromen of visioenen. 
Bijvoorbeeld, sommige dromen zijn door 
God gegeven, maar sommige andere 
komen voort uit iemands eigen denken of 
van Satan. We kunnen niet zo gemakkelijk 
zeggen dat onze dromen door God werden 
gegeven. En wanneer iemand ons zegt dat 
de Heilige Geest hem iets heeft gezegd, 
moeten wij heel discreet zijn. We moeten 
niet zeggen dat “het de stem van de Heilige 
Geest is” noch dat “het niet zo is”, en we 
hebben meer discretie nodig.

Sommige mensen komen rampen tegen 
vanwege hun eigen zonden, maar ze 
zeggen, “God heeft mij geslagen.” Wanneer 
de dingen gaan zoals zij willen, zeggen ze 
“God zegent mij.” Maar wanneer dingen na 
een tijdje niet meer zo goed gaan, zeggen 
ze “God houdt mij tegen.” Ze veranderen 
hun woorden zomaar, en ze gebruiken de 
naam van God doorgaans ijdel. Sommigen 
denken dat het een geloofsbelijdenis is, 
maar de naam van God onvoorzichtig 
gebruiken, om ermee te pronken is iets 
totaal anders.

Degenen die God in alle dingen 
erkennen, zullen veel voorzichtiger de 
naam van God vermelden en zullen 
proberen te handelen in de waarheid.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 
als wij God eren met ons hart, zullen wij 
Zijn naam niet ijdel gebruiken en zullen 
wij alles met eerbied voor God doen.

Ik bid in de naam van de Here, dat door 
zo te doen, u ook Gods eer en garantie zult 
ontvangen voor al uw woorden en daden 
(1 Samuel 2:30) en dat u zal worden geleid 
naar de meest glorieuze plaats in de Hemel.
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Heeft u de werken van 
de Heilige Geest ervaren?

De Handelingen van de Apostelen beschrijft hoe de apostelen de Heilige Geest en kracht ontvingen; hoe het evangelie 
verspreidt werd in Jeruzalem, geheel Judea, Samaria, en zelfs tot het uiterste der aarde. Vooral de eerste twee hoofdstukken 
beschrijven tot in detail de woorden van de opgestane Heer en de gebeurtenis in Marcus’ bovenzaal. Honderdtwintig mensen 
waren samen om te bidden om de Heilige Geest en de kracht te ontvangen, zoals de opgestane Heer hen had aangespoord. Toen 
volgde er een ontzagwekkend werk – ze werden vervuld met de Heilige Geest en begonnen in andere tongen te spreken, zoals de 
Geest hen gaf en alleen op die dag werden er drieduizend zielen toegevoegd. Het was het begin van de Eerste Gemeente.

Zo’n werken van de Geest gebeuren, zelfs nog krachtiger, tijdens deze zondevolle eindtijd en laat de weg van redding zien aan 
talloze zielen. Laat ons eens dieper kijken naar de werken van de Geest.

IV. De kracht van de Heilige Geest laat 
buitengewone wonderen zien:

God zei tegen Johannes de Doper, dat op Degene waarop 
Johannes de Geest zag neerdalen, en op Hem blijft, de Christus is. 
Toen hij het zag, erkende Johannes Jezus als de Zoon van God.

De Geest daalde neer als een duif, betekent niet dat er een echte 
duif naar beneden kwam, maar het symboliseert dat de Geest “zacht 
en vriendelijk” kwam, net zoals Jezus Zijn karakter. Dit legt uit 

dat de Geest op verschillende manieren werkt overeenkomstig 
ieders persoonlijkheid en situaties. Wanneer de Geest als een duif 
neerdaalt, geneest Hij niet alleen de ziektes, maar lost Hij ook de 
geestelijke, mentale en zakelijke problemen op, en daarbij geneest 
Hij ook de gewonde zielen en geeft hen vrede.

Een werk als een geweldige windvlaag verfrist het hart van de 
mensen. Wanneer de Geest zoals dit werkt, is de kracht heel groot, 
het blaast krachtig en sterk, en soms gebeurt het gelijktijdig over 
de hele wereld. 

Wanneer wij ons volledig bekeren door dit werk van de Geest, 
zullen wij verfrisd worden en ons goed voelen; we zullen ons over 
ons hele lichaam verfrist voelen alsof we mint hebben gegeten; of 
we zullen ons veel beter voelen en de zekerheid krijgen dat ziekte 
genezen is.

In de Bijbel, worden Gods natuur en kracht beschreven op 
verschillende manieren, door “wind” (Exodus 14:21; 1 Koningen 

18:45; Hosea 13:15). Jezus vergeleek de werken van de Geest ook 
met de wind, zeggende, “De wind blaast, waarheen hij wil, en gij 
hoort zijn geluid, maar gij weet niet, vanwaar hij komt of waar hij 
heengaat; zó is een ieder, die uit de Geest geboren is.” (Johannes 
3:8). 

De wind is onzichtbaar, dus wij weten niet van waar het komt 
en waar het heen gaat. Toch kunnen we weten dat de wind bestaat 
doordat we de bladeren zien bewegen door de wind of zo’n 
fenomeen. Op dezelfde manier, kunnen we de Heilige Geest niet 
zien en aanraken, maar we kunnen wel voelen dat Hij bestaat door 
de vernieuwing van hart en door Zijn krachtige werken. 

De Bijbel is vol met ontzagwekkende en verbazende dingen. 
Jezus wandelde over de zee, bracht de wind en de zeegolven tot 
stilte, gaf duizenden mensen te eten met vijf broden en twee vissen, 
en wekte Lazarus, die vier dagen dood was, op.

De Apostelen Petrus en Paulus ontvingen de kracht, en ze wekten 
de dode op en lieten een man, die sinds zijn geboorte lam was, 
wandelen en springen (Handelingen 3:1-10; 14:8-10). De Apostel 
Paulus verrichtte nog meer buitengewone wonderen zodat zelfs zijn 
zweetdoeken die hij aan zijn lichaam droeg, gebracht werden naar 
de zieken, en hun ziekten verdwenen en boze geesten gingen weg 

van hen (Handelingen 19:11-12).
God is dezelfde gisteren en vandaag. Ook vandaag, staat de God, 

die Almachtig is, ons toe om de buitengewone dingen te ervaren die 
boven de menselijke verbeelding gaan, door de kracht van de Geest, 
wanneer wij in Hem geloven.

Jezus zei in Johannes 14:12, “Voorwaar, voorwaar, Ik zeg u, wie 
in Mij gelooft, de werken, die Ik doe, zal hij ook doen, en grotere 
nog dan deze, want Ik ga tot de Vader.” Laat ons alle dank en 
glorie aan God geven, die het Woord bevestigd door onophoudelijk 
tekenen laat zien in de grote werken van de Geest.

Muan Zoet water, zakdoek van kracht, kracht van 
herschepping

“En God deed buitengewone krachten door de handen van Paulus, zodat ook zweetdoeken of gordeldoeken van zijn lichaam aan de 
zieken gebracht werden en hun kwalen van hen weken en de boze geesten uitvoeren” (Handelingen 19:11-12).

I. De werken van de Geest zijn zo zacht als 
een duif: 

genezende de gewonden en hen vrede gevende

“Terstond nadat Jezus gedoopt was, steeg Hij op uit het water. En zie, de hemelen openden zich, en hij zag de Geest Gods 
nederdalen als een duif en op Hem komen” (Matteus 3:16).

II. De werken van de Geest zo koud als 
wind:

gaan samen met de genade voor volledige 
bekering en de zekerheid van genezing

“En eensklaps kwam er uit de hemel een geluid als van een geweldige windvlaag en vulde het gehele huis, waar zij gezeten 
waren” (Handelingen 2:2).

De Bijbel beschrijft de werken van de Geest vaak als “vuur”. 
Johannes de Doper zei over Jezus, “Die zal u dopen met de 
Heilige Geest en met vuur”(Lucas 3:16). Ook zegt Hebreeën 
12:29 “Want onze God is een verterend vuur.” Wij zijn gedoopt 
met het vuur van de Heilige Geest, wanneer wij het vuur 
ontvangen. 

Wanneer wij de doop van het vuur van de Geest ontvangen, 
voelt ons lichaam warm aan, de wortels van ziekte zullen 
verteren, en de machten der duisternis verliezen hun kracht en 

gaan weg. Het verbrand ook onze zondevolle natuur en binding 
met de wereld, geeft ons kracht om ernstig achter God aan te gaan 
met liefde, en door hen zullen wij in staat zijn om de dingen te 
doen die we niet konden doen uit eigen kracht.

De kracht van de Geest kan alle soorten problemen oplossen, 
alles mogelijk maken, en elke soort van ziekte genezen. 
Natuurlijk, om genezing te ontvangen, zouden wij eerst de muur 
van zonden moeten vernietigen omdat, ziekte voortkomt uit 
zonde (Exodus 15:26).

III. De werken van de Geest zijn heet als 
vuur:

het verbrand de wortel van ziekte, machten der 
duisternis en de zondevolle natuur

“En er vertoonden zich aan hen tongen als van vuur, die zich verdeelden, en het zette zich op ieder van hen” (Handelingen 2:3). 
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Getuigenissen

Ik ben geboren in Jilin City, China 
en ging samen met mijn moeder naar 
de kerk. Maar ik leidde geen goed 
Christelijk leven.

Mijn vader was opvliegend, krachtig 
en zeer streng. Hij sloeg mijn moeder 
en ik kon het niet uitstaan. Ik wilde 
weg uit huis, vanwege hem.

In januari 2007, kwam ik in Zuid 
Korea en begon een gelovig leven te 
leiden in de Manmin Central Church, 
net zoals mijn moeder mij had verteld. 
Maar ik ging heel zelden naar de kerk, 
omdat ik uitgeput was en snel geld 
moest verdienen.

Niet veel later, kwamen ook mijn 
ouders naar Zuid Korea. Mijn moeder 
bad voor mij, en mijn vader leed aan 
diabetes en de complicaties ervan. 
Toen ik het zag bekeerde ik mij en 
ontmoette de God van liefde.

In 2012, wilde mijn moeder dat 
mijn vader zich zou bekeren van zijn 
vroegere zonden en de Hemel zou 
kunnen binnengaan, dus ze bekeerde 
zich in zijn plaats met tranen en diende 
hem. Ik bad ook tot God dat Hij mij 
zou helpen om mijn vader te vergeven 
en in antwoord op het gebed, begon ik 
hem te begrijpen.

To e n  h i j ,  m i j n  v a d e r ,  z i j n 
gezichtsvermogen had verloren door 
de diabetes, herstelde hij door het 
gebed van Dr. Jaerock Lee en kon 
weer zien. Hij ging naar de aanbidding 
diensten, ontving geloof en bekeerde 

zich.
In februari 2013, zag hij zelfs een 

grote weide en bloemperken in een 
droom en hij zei dat hij zich beter 
voelde. Hij zei dat hij ergens heen 
ging in een rijtuig en twee sleutels 
had ontvangen in de droom. Hij zei, 
“Het is geweldig! Ik wil naar de hemel 
gaan!” Hij verheugde zich als een kind 
en stierf. 

Door dit  voorval,  kreeg ik een 
zekerheid van geloof, in de hemel, en 
kwam er een grote zegen over mij.

Ik probeerde voor de laatste twee 
jaren zwanger te worden, maar ik 
kon niet. Maar net nadat ik Dr. Lee’s 
gebed had ontvangen tijdens de Lunar 
Nieuwjaarsvakantie, werd ik zwanger! 
En ik heb op 13 oktober 2014, een 
gezonde jongen gebaard. Ik geef alle 
dank en glorie aan God en de Here!

Ik ben geboren in een Hindoe familie en 
had nooit over het Christendom gehoord. 
Maar op de leeftijd van 20, aanvaardde 
ik de Heer nadat ik van mijn professor in 
school hoorde over het Christendom.

Toen, werd mijn moeder, die stervende 
was aan een onbekende ziekte, genezen. 
Daarna, werd mijn hele familie Christenen. 
Terwijl ik vurig mijn christelijk leven 
leidde, trouwde ik met Priscilla Navaroji 
Owen, die een dochter van een voorganger 
was.

Mijn schoonvader, wijlen Pastor Owen 
Roberts, was de Voorzitter van de Good 
Samaritan Fellowship, en hij werd door 
vele christenen in India geëerd en was 
zeer geliefd. Hij werkte voor Dr. Jaerock 
Lee’s India Verenigde Campagne in 
2002, als Voorzitter van het organisatie 
comité. In die tijd, was ik scheikundig 
professor aan de Karunya Universiteit. Ik 
hielp door gebed, en de campagne was zo 
succesvol dat het wordt herinnert als de 
beste campagne in de Indische Christelijke 
geschiedenis, waarbij meer dan drie 
miljoen mensen werden aangetrokken.

De boodschap van Dr. Jaerock Lee was 
zeer duidelijk en door zijn gebed vanaf het 
podium werden talloze mensen genezen 
van hun ziekten, die van verschillende aard 
en natuur waren. Deze campagne heeft een 
enorme impact gehad op de opwekking 
van Indische Christelijke kerken.

Daarna, werd Pastor Owen Roberts 
toegewijd om de Indische Christelijke 
kerken samen te binden en van hun 
opwekking werd hij de Oprichter en 
Voorzitter van de Pinksterkerken in Tamil 
Nadu.

In  2003,  h ie lp  ik  mee  met  he t 
ondertitelen van het programma van 
Dr. Jaerock Lee’s boodschappen “De 
boodschap van het Kruis” in de Tamil 
taal. Het werd uitgezonden via SS 

TV, voormalig SS Music. Ik heb ook 
zijn getuigenis bewerkt Het Eeuwige 
Leven Smaken Voor de Dood in de 
Tamil taal. Ondertussen besefte ik Gods 
ontzagwekkende wil en voelde mij diep 
aangeraakt. In die dagen, leidde ik een 
gelovig leven in de Praise Tower City kerk 
en deed verschillende vrijwillige werken 
in de kerk. Pastor Owen Roberts wilde dat 

ik ook voorganger zou worden en hem zou 
helpen.

In 2010, is hij overleden en toen 
voelde ik dat God mij riep en werd ik een 
voorganger.

Nog later, bleef ik kijken naar de 
programma’s van Dr. Jaerock Lee’s 
boodschappen en vele belangrijke 
programma’s op GCN (www.gcntv.org). 

Ondertussen, wilde ik graag de Manmin 
Central Kerk bezoeken en Dr. Lee 
persoonlijk zien.

In oktober 2014, kwam ik eindelijk 
aan in Seoul, toen Manmin haar 32ste 
verjaardag vierde. Senior Pastor Dr. Lee 
was zeer nederig en is echt een man 
van God die zo’n wonderen, tekenen en 
krachtige werken verricht zoals in de 
Bijbel zijn opgeschreven. Ik kon zijn hart 
vol liefde voor zielen zien. Ik heb zelfs een 
genezend werk ervaren – ik werd genezen 
van frozen shoulders (bevroren schouders).

Ik was niet in staat om mijn linker arm 
omhoog te tillen en het rond te draaien 
voor het laatste jaar. De pijn was zo groot 
dat ik zelfs dacht, “Het zou beter zijn als 
ik geen linkerarm had.” Ik werd door 
een hele bekende chirurg behandeld, 
ontving Acupuncture, en nam vele soorten 
medicijnen. Maar er was geen verbetering.

Er gebeurde de volgende dag van 
de Manmin’s 32ste verjaardag echter 
een ontzagwekkend werk. Met de vele 
buitenlandse bezoekers, brachten we een 
bezoek aan het Muan Zoete Water, waar 
het zoute zeewater veranderd was in 
zoet drinkbaar water door het gebed van 
Dr. Lee. Daar heb ik mijzelf zeven keer 
ondergedompeld. Direct daarna kon ik 
mijn arm vrij bewegen! Halleluja!

Terug in India, heb ik geprobeerd om 
mijzelf te herinneren aan de liefde en 
dienst van Dr. Lee en het dienen van mijn 
gemeenteleden met liefde. Ik heb ook 
voortdurend geluisterd naar Dr. Lee’s 
levens vervullende boodschappen op GCN 
en het internet. Ik ben ook voorzien van 
vele boodschappen van Pastor Joseph Han, 
die in de Chennai Manmin gemeente in 
India dient.

Ik geef alle dank en glorie aan God, die 
mij toestaat om dit kostbare heiligheid 
evangelie te kennen.

Dr. George Robert, 52 jaar,   
Senior Pastor van de Praise Tower City kerk, India

Zuster Chillina, 29 jaar, Chinese kerkelijke gemeente

“Ik ervoer de liefde van “Ik ervoer de liefde van 
God en Zijn kracht”God en Zijn kracht”

“Dank u, Heer voor het redden “Dank u, Heer voor het redden 
van mijn vader en het geven van de van mijn vader en het geven van de 
zegen van zwanger worden!”zegen van zwanger worden!”

Dr. George Robert met zijn vrouw Priscilla Navaroji Owen voor 
het aquarium van het Muan Zoet Water 


